
Oplegnotitie agendering RIB Pilot jeugdhulp in speciaal onderwijs 
We hebben een aantal vragen waar we een gesprek over willen voeren met de 
opsteller van het stuk en de wethouder, met als hoofdvraag: De pilot heeft als 
focus de optimalisatie van de hulpverlening aan de schoolkant, hoe wordt de 
optimalisatie van de hulpverlening voor het kind thuis/gezin gewaarborgd? 
 
Daarnaast wordt er in de inleiding van de RIB gesproken over ‘normalisering’. 
Afgelopen najaar heeft de raad gesproken over wat we nu verstaan onder 
‘normalisering’, wat eindigde in een semantische discussie. 
 
Graag zetten wij dit gesprek met de raad voort hoe deze proef past in het kader
van normalisering. 
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